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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 12. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. srpnja 2022. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„U kontaktu sa Zelenom akcijom iz Zagreba rečeno mi je da mi pojma nemamo što nam država 
i HEP spremaju na području termoelektrane. Ja sam veći dio svog života, četiri petine proveo 
tako reći pod paskom i pod dimom termoelektrane 1, i sada 2. Izgleda da ću i skončati život tj. 
umrijeti, a da će termoelektrana još tamo biti. Bit će tamo dok god mi ne poduzimamo ništa. 
Ovo što kažem mi, to su građani Labinštine i lijepo je rekla moja vijećnica Tanja Pejić, 
građanski neposluh je izgleda jedina opcija. Ali za građanski neposluh treba svijest građana, 
treba gledati nazad, ne samo naprijed. Treba gledati nazad koliko smo sproveli života pod 
nekim dimovima itd. Izgleda da sve ono što mi tu donašamo i što govorimo i što Grad Labin i 
gradonačelnik poduzima vezano za to pitanje, netko da jednostavno odmahuje i kaže vi niste 
bitni. Gospodo draga, ako mi nismo bitni, onda je naša budućnost bitna. Neću više o tome jer 
o tome bi mogli govoriti godinama. Pozivam sve građane Labinštine da konačno se pokrenu i 
da ne prežu pred ničim jer država i HEP neće da se izjasne i neće kazati što će raditi u 
termoelektrani. Mi smo ti koji moramo reći najbolje tehnologije, najbolje svjetske tehnologije. 
Ne da nas zadesi da termoelektrana glumi dobru tehnologiju a tek 2016. godine uključuje 
pogon za enox dimne plinove, a uključila je samo zbog toga, ne zbog nas, nego zbog propisa 
Europske unije. Neću duljiti. Tko je razumio, razumio je, tko nije, njemu na dušu.  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Apsolutno se slažem s rečenim. I ako budemo šutjeli, i ako budemo ne pregovarali nego se 
mirili s nametnutim, bit će tako kako je rečeno. Moramo biti svjesni da sve ovo što se desilo u 
Europi, i rat u Ukrajini i energetska kriza, da je dovela do toga da se čak u Njemačkoj priča o 
tome da će se staviti u pogon elektrane na ugljen i sve to skupa nam ne ide u prilog. Smatram 
da je apsolutno potrebno imati tu prvu stvar, svjesnost, zajedništvo i treću stvar, zajedničko 
nastupanje ne samo Grada. Znamo da termoelektrana nije na području Grada nego susjedne 
jedinice lokalne samouprave. Definitivno o tome treba progovarati i biti vrlo, vrlo oprezan da 
nam se uslijed situacije koja je trenutno na tržištu energije, na brzinu ne desi nešto što smo 
godinama pokušali izbjeći.“  
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